
ZPRAVODAJ 
M�STA  MIROTICCCC 

�ervenec 2007      vydává m�sto Mirotice       distribuce zdarma 

Obsah  Zpravodaje najdete také  na internetu na adrese:            www.mirotice.cz  

 

I N F O R M A C E   Z   R A D Y  

    Vážení spoluob�ané    

     dne 20. �ervna se uskute�nilo 4. za-
sedání  m�stského  zastupitelstva  (o 
podrobnostech z jednání se m�žete infor-
movat na jiné stránce Zpravodaje) a mrzí 
m�, že krom� zastupitel� se zasedání ne-
zú�astnil žádný ob�an Mirotic a ostatních 
�ástí. P�itom se projednávaly a schvalo-
valy  dosti  závažné  v�ci,  jak  bylo 
v pozvánce uvedeno. Ze zákona je prá-
vem  všech  ob�an�  vyjád�it  se 
k záv�re�nému ú�tu m�sta za uplynulý 
rok  a  prezentovat  sv�j  názor  na  d�ní 
v obci. 
      Velmi rychle ub�hlo šest m�síc� roku 
2007 a m�žeme tak hodnotit jeho první 
pololetí. Z finan�ního hlediska je pln�ní 
rozpo�tu velmi p�íznivé a vcelku plynulé. 
P�íjmy p�evyšují výdaje k 31. 5. 2007 cca 
o 800 tis. K� a doufejme, že tento stav 
bude trvat i nadále. 
      Co se týká ostatních  v�cí, které musí-
me  rychle  �ešit  je  situace  následující.  
V  Lu�kovicích  budeme  muset  opravit 

kanalizaci u kapli�ky. Jedná se o p�ekop 
komunikace,  takže tím je situace složit�j-
ší a nákladn�jší. V nejbližší dob� se pro-
vede vysekání trávy  u p�íkop�  komuni-
kací, které jsou v majetku m�sta. Bude se 
p�ipravovat dokumentace na protipovod-
�ová opat�ení v dom� �p. 51,  ve škole se 
b�hem prázdnin provede vým�na sklen�-
ných výplní u schodišt� do t�íd a do škol-
ní kuchyn�. Dále budeme o�ekávat vy�í-
zení žádostí o dotace, o kterých jsem se 
zmi�oval minule. 
      V minulém týdnu jsem obdržel dopis 
od ob�an� Obory, kte�í m� upozor�ovali 
na stav komunikace Radobytce -  Obora, 
sekání p�íkop� okolo ní, sekání trávy u 
hasi�ské zbrojnice a na sb�r plast�. Silni-
ce bude v nejbližší dob� opravena, pose-
kání trávy se také provede. Problémem 
však zatím z�stane sb�r plast�, protože 
zatím nemáme žádný volný kontejner a 
smlouvu na svoz plast� z této �ásti.. I 
tento problém  se budeme snažit rychle 
vy�ešit.                                                            
V kv�tnu  byla provedena oprava komu-

nikací po lo�ské oprav� mostu. Správa 
silnic  navrhla  dv�  alternativy  opravy, 
�áste�né vyspravení komunikace v celé 
délce. Druhá možnost byla opravit  polo-
vinu   úseku  novým   povrchem.  
V zhledem k tomu, že tato komunikace 
není v majetku m�sta, nemohli jsme toto 
rozhodnutí ovlivnit a investor se rozhodl 
pro druhou možnost. 
     V Miroticích došlo v minulých dnech 
n�kolikrát  ke  zhoršení  kvality  vody 
z vodovodu.   Firma VAK  Písek  prová-
d�la v no�ních hodinách zjiš�ování poru-
chy  ve vodovodním �adu a docházelo 
k postupnému zastavování jednotlivých 
úsek�. Vzhledem ke stá�í vodovodu došlo 
tímto k zakalení vody ve vedení a trvalo 
n�kolik hodin, než se vše op�t vy�istilo. 
      Blíží se �as prázdnin a dovolených,a 
tak  bych  cht�l  pop�át  všem ob�an�m, 
kte�í si ji plánujete na m�síc �ervenec, 
abyste  si  odpo�inuli  od  každodenních 
starostí, po�así  vyšlo dle vašeho p�ání a 
pokud pojedete mimo Mirotice, tak p�eji 
š�astný návrat.                  M. Brunclík 

15. zasedání   RM 30. 5. 2007 
 

Rada :   
-schválila  návrh Sm�rnice k zadávání 
 ve�ejných zakázek a doporu�ila ke  
 schválení ZM 
-projednala zn�ní vyhlášky o stanove- 
 ní pravidel pohybu ps� na ve�ejném 
 prostranství 
-schválila návrh smlouvy s firmou  
 FINEKOM Consulting o zajišt�ní  
 dotace na rekonstrukci komunikací 
-schválila návrh smlouvy 
 s Asisten�ním centrem Most o zajiš- 
 t�ní dotace na projektovou dokumen- 
 taci  k oprav�  ZŠ 
-projednala záležitost  poškození  

 památného dubu na židovském  
 h�bitov�, který byl zasažen bleskem 
-schválila úhradu firm� Hubá�ek za  
 úpravu dlažby na nám�stí nad rámec 
 oprav poškození vozovky, které 
 vzniklo v d�sledku vedení objíž�ky  
 p�es m�sto p�i oprav� mostu 
-projednala p�ipomínku k poškozené 
 kanalizaci p�ed domem �p. 75 
-projednala a schválila instalaci dopr.  
 zna�ek dle nabídky firmy  DoZna� 
 v uvedené cen� 
-schválila uzav�ít smlouvu o se�ení  
 p�íkop� kolem komunikací 
-vzala na v�domí dopis Ú�adu pro 
 zastupování státu ve v�cech majetko- 
 vých ve v�ci dodržování podmínek 

 bezúplatného p�evodu pozemk� na 
 m�sto (cesta Mirotice - Brab�ulka). 
 Pozemky jsou využívány v souladu 
 se zn�ním p�evodní smlouvy. 
-postoupila ke schválení  ZM žádost o 
 uložení kabelu NN u betonárky a 
 žádost o uložení kabelu NN 
 v Jaroticích. 
-schválila finan�ní p�ísp�vek  OS 
 Mirotický paprsek na letní d�tský 
 tábor 
-projednala žádost manžel� Balko- 
 vých o p�ipojení na ve�ejnou kanali- 
 zaci 
-schválila zadání projektové doku- 
 mentace na kanalizaci, která bude 
 nutná p�i oprav� komunikací 
                                                            Pokra�ování na stran� 2. 
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     Jednání zastupitelstva se konalo 20. 
�ervna a jedním z jeho hlavních bod� 
byly otázky m�stských financí. 
     Byl projednán záv�re�ný ú�et m�sta 
za rok 2006. Lo�ský rozpo�et vycházel z 
vyrovnaných p�íjm� a výdaj� ve výši 16 
825.000 korun. V pr�b�hu roku byl roz-
po�et navýšen o 9 732.784 K�  na základ� 
dotací (plynofikace radnice, úroky z úv�-
ru, prost�edky pro ZŠ na poskytnutí u�eb-
ních pom�cek), dále rozpo�et ovlivnily 
dotace ze státního rozpo�tu na opravy 
komunikací, majetku m�sta, na podporu 
politiky zam�stnanosti (projekt Nová 
šance) a také na sociální dávky a financo-
vání parlamentních i komunálních voleb. 
    Rozpo�tové zm�ny  byly provedeny 
celkem t�i. Konkrétn� druhá rozpo�tová 
zm�na znamenala navýšení v p�íjmech a 
stejn� tak ve výdajích o 8 312.358 K�. 
Navýšení p�edstavovaly dotace ze státní-
ho rozpo�tu ur�ené p�edevším na opravy 
komunikací, na úpravy sportovního h�išt� 
na Bahnici, na opravu Památníku M. Alše 
a M. Kopeckého (nová st�echa) a na opra-
vy m�stku a místních komunikací v Lu�-
kovicích. 
    Provád�t rozpo�tové zm�ny si vyžadují 
r�zné t�žko odhadnutelné situace, nap�. 
p�esná výše sociálních dávek (zm�ny v 

jejich složení a jednotlivých položkách), 
kone�ná výše poskytovaných dotací, i 
nep�edvídatelné události (lednová vich�i-
ce). 
     Zastupitelstvo projednávalo také pro-
dej pozemk�. Byl schválen prodej malého 
pozemku v ul. Rybárna pí Leitnerové (za 
cenu v míst� obvyklou - 50,- K�/m2) a 
stejn� tak parcely v Zá�e�í manžel�m 
Trnkovým. M�sto odkoupilo malý poze-
mek v ul. Lihovarská (�ást chodníku) od 
manž. Janotkových a schváleno bylo také 
narovnání v souvislosti s již d�íve sjedna-
nou koupí pozemku Ing. Abela. 
     Zastupitelstvo schválilo z�ízení v�c-
ných b�emen pro firmu Elektroinvest 
Strakonice: za z�ízení p�ípojky elekt�iny 
na zdejší betonárku (výše b�emene 6.000 
korun) a za položení kabelu k indiánské 
vesni�ce Fort Hary v Jaroticích (20.000 
K�). 
     D�ležitým bodem jednání bylo projed-
nání a schválení sm�rnice o zadávání 
zakázek, zejména o závazném postupu p�i 
výb�rovém �ízení. Na základ� rozhodnutí 
centrálních orgán� bylo nutno pro místní 
podmínky stanovit, jaké pravomoci v této 
oblasti p�íslušejí starostovi m�sta, o �em 
bude rozhodovat m�stská rada a co bude 
spadat pod kompetenci nejvyšší - zastupi-

telstva m�sta. (Nikdo z nás jist� nepochy-
buje, že z celospole�enského hlediska je 
zavedení takovéto sm�rnice až do podmí-
nek obcí více než d�ležité.) 
     Na po�adu jednání zastupitelstva bylo 
také finální potvrzení n�kolika smluv: s 
J� krajem o protipovod�ových opat�eních 
pro d�m �p. 51 (podmínky byly již p�esn� 
dohodnuty), s Firekomen Consulting 
(vypracování žádosti o 6-timilionovou 
dotaci na komunikace v Bo�icích, Lu�ko-
vicích a Miroticích - Zá�e�í) a s Asisten�-
ním centrem Most (p�íprava projektové 
dokumentace na opravu ZŠ a MŠ ve výši 
600 tis. korun). 
     V diskusi zazn�l mj. návrh p�izvat do 
jednání m�stské rady velitele P�R �ime-
lice v souvislosti s posílením bezpe�nosti 
v okolních p�ipojených osadách. Na dotaz 
o p�echodn� snížené kvalit� vody v m�st-
ské síti bylo vysv�tleno, že šlo o d�sledek 
provád�né no�ní kontroly technického 
stavu za�ízení. Byly podány také informa-
ce o možnostech získání úv�ru od Ko-
mer�ní banky, p�íp. Obchodní banky: 
úrokové podmínky u obou z nich se po-
hybují kolem 3,5 %, a o kontrole využití 
lo�ských dotací, kterou provedl v kv�tnu 
Finan�ní ú�ad.          Zpracovala: (mb) 

Zú�astní se sv�tového šampionátu 

Pokra�ování ze str. 1. 
 

-schválila umíst�ní satelitní antény na  
 dom� �p. 8 v Miroticích 
-projednala záležitost placení úhrad za  
 odpady. Neplati�i budou znovu vyzváni  
 k úhrad� a v dalším p�ípad� bud� m�sto  
 d�sledn� dlužnou �ástku vymáhat. 
-schválila snížení vrstvy navezeného ma- 
 teriálu v lokalit� u Lu�kovického mostu. 
 

16. zasedání   RM 13. 6. 2007 
 

Rada :    
-vzala na v�domí dopis ministra ŽP a  
 místop�edsedy vlády Martina Bursíka  
 k p�ipravované plynofikaci kotelny ZŠ. 
 Naše žádost bude zaregistrována 
 do programu 2.1.                        
-zamítla návrh p. Šubrta na zm�nu 
 pracovní smlouvy na pr�vodce 
 v Alšov� dom� a trvá na ukon�ení  

 pracovního pom�ru 
-schválila proplacení pom�rné �ástky 
 p. Šubrtovi za provoz vysouše�e 
-schválila vyú�tování služeb v nájem- 
 ních bytech za rok 2006 a  ponechání  
 p�ípadného p�eplatku na úhradu dluhu 
-vzala na v�domí informaci o p�id�lení  
 dotace na protipovod�ová opat�ení  
 v dom� �p. 51 
-se zabývala záležitostí hrazení nájmu ze  
 strany ZOD Mirotice, které neplní �ádn�  
 své povinnosti. Budou podniknuty kroky  
 k soudnímu vymáhání. 
-schválila provedení �áste�né opravy  
 místní komunikace  Obora – Radobytce 
-schválila p�ijetí pí Hany Liškové na  
 místo pr�vodkyn� v Alšov� dom�  
 do konce sezony 
-projednala  žádost firmy VYTEPOS na 
 umíst�ní pouta�e p�ed domem �p. 51. 

 Bude rozhodnuto po dopln�ní více infor- 
 mací 
-vzala na v�domí žádost MO �RS o  
 pronájem rybník� ve Strážovicích 
-vzala na v�domí informaci o odm�- 
 �ení pozemku v k.ú. Bo�ice za  
 ú�elem prodeje 
-posoudila  nabídku Biskupství �B 
 k prodeji pozemku  v Radobytcích 
-vzala na v�domí informaci o p�ipra- 
 vované výsadb� strom� p�ed domem  
 �p.  69 
-byla op�tovn� projednána oprava 
 st�echy domu �p. 64, �eká se na  
 nabídku ceny a zp�sobu opravy 
-byla vzata na v�domí informace o 
 výši škody zp�sobené krádeží vojen- 
 ských p�ileb v Radobytcích 
-vzala na v�domí oznámení o možnosti  
nahlédnutí do pasportu MK na radnici 

Z pátého zasedání m�stského zastupitelstva 

    St�elec Václav Ku�era zúro�í 
bohaté zkušenosti   

 

     Známý dlouholetý a vynikající st�elec 
v oboru sportovn�-loveckých disciplin 
Václav Ku�era se chystá k nejvyšší sout�-
ži své sportovní kariéry. 
     Mezinárodní federace st�elc� ze spor-

tovn�-loveckých zbraní po�ádá totiž ve 
dnech 12. až 15. �ervence své mistrovství 
sv�ta (finále sv�tového poháru) v �eské 
republice, na Konopišti, a za �eskou Aso-
ciaci st�elc� na asfaltové ter�e byl spolu s 
osmi dalšími nominován také Václav 
Ku�era, který se v této skupin� nejlepších 
pohybuje na 3. - 4. míst�. 

     Oprávn�nost své nominace m�že V. 
Ku�era doložit nes�etnými minulými i 
sou�asnými úsp�chy, které snad ani v 
úplnosti nelze vy�íslit. Zeptali jsme se 
tedy pouze na ty nejvýrazn�jší z lo�ského 
a letošního roku. 
 
                              Pokra�ování na str. 3 
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  REAKCE    
 
     I já ješt� jednou reaguji, tentokrát na 
odezvu. Jen malá p�ipomínka.. Zábavu 
nepo�ádala obec Mirotice, ale Sokol Mi-
rotice. A není to poprvé, co byla tak malá 
ú�ast.  
     Shrnutí : Dv� zábavy a dva plesy, Al-
šovy dny a  Setkání loutek, a to vše v 
pr�b�hu roku. Zdá se to n�komu bohatý 
program? M� tedy ne, proto zde byla sna-
ha ud�lat n�co nad plán. Ale zbyte�n�. 
Proto tvrdím, že n�co navíc nemá cenu 
d�lat.  
     I my po�adatelé bychom si rad�ji sedli 
na zahrádku ke grilu a užívali si teplého 
kv�tnového po�así, ale cht�li jsme ud�lat 
n�co pro lidi a pro zábavu, ne pro sebe, 

my z toho nikdo nic nemáme, jen tu prá-
ci.  
     P. �adková píše, že svým �lánkem 
jsem lidi spíš popudila, místo abych je na 
n�co nalákala. Ráda bych je nalákala, 
t�eba práv� na Alšovy dny, ale já opravdu 
nevím, jak to mám ud�lat. Taky se bojím, 
že návšt�vnost bude stejná jako vloni a 
p�edloni (p�itom nejsou v sokolovn�, ale 
venku).  
     Vím, že je vždy riziko po�ádat jakou-
koliv akci,  ale vždy jsem si myslela, že je 
t�eba spole�enské organizace podporovat, 
protože pokud nebudou mít podporu ob-
�an�, t�eba alespo� tou návšt�vností, ne-
budou za chvíli v�bec existovat. Vždy� je 
to jejich  p�íjem, který mají do pokladny. 
A pokud nemají návšt�vnost, nemají p�í-

jem a v tom p�ípad� nemají možnost exis-
tovat. V tomto p�ípad� nekopu  za sebe, 
ale za ty organizace, ve kterých se pár 
jedinc� snaží n�co d�lat.  
     Nás po�adatele nejvíc roz�iluje, že 
nebýt p�espolních návšt�vník�, byla by 
každá akce, kterou po�ádá Sokol, propa-
dák. Možná, že je to tou organizací, ale 
pokud se lidé cht�jí bavit, nem�lo by je až 
zase tolik zajímat, která organizace to 
po�ádá.  
          Co �íci záv�rem- já nejsem kompe-
tentní k tomu, abych ur�ovala míru  a 
�etnost zábavy. Pokud se najde n�kdo, 
kdo bude kulturu po�ádat má m�j velký 
obdiv a p�ání, aby se mu da�ilo.  
                            Monika Gillová                                                                                     

     Musím reagovat na svérázné zhodno-
cení zábavy p. Monikou Gillovou, kde 
zbyte�n� použila n�kdy dost silná slova -
“pro Miro�áky nemá cenu nic d�lat, mají 
plnou hubu �e�í atd.“, a tím vlastn� uráží 
všechny, kte�í mají nohy a mohou tanco-
vat a této zábavy se neú�astnili. Ty doby, 
kdy jsme byli do n��eho nuceni, jsou již 
bohudíky pry�. Chápu, že za p�ípravou 
každé akce je spousta práce, ale po�ádat 
zábavu je prost� vždy riziko, kdy nikdo 
dop�edu neví, kolik lidí p�ijde. Striktn� 
nám p�edur�ila jednu pou�ovou zábavu 
za rok. P�itom nap�íklad v zim� se konal 
rockový ples, kde ú�ast byla hojná, a daly 
by se jmenovat i jiné zda�ilé akce. Ale po 
jedné nepovedené zábav� šmahem odsou-
dit všechny Miro�áky, to už vyžaduje 

notnou dávku odvahy. T�ch nepovede-
ných zábav jist� bylo víc a nikdo nás tak-
to ve�ejn� nepraný�oval. Opravdu mi to 
p�ipomíná, toto  z h o d n o c e n í, dobu 
nedávno minulou. Abych jen nekritizova-
la kritiku, tak píšu zamyšlení, pro� asi 
p�išlo tak málo lidí. Ono v kv�tnu už je 
celkem hezké po�así a lidem se asi do 
studené sokolovny nechce. Rad�ji sedí 
venku na vzduchu na zahrádce—a� už v 
hospod� nebo na té své p�i grilování. A 
druhá v�c je, že dnešní doba nám p�ináší 
hodn� druh� zábavy a m�žeme si vybírat. 
To také d�ív nebývalo. A bohužel všech-
ny akce naše rodinné rozpo�ty nepokryjí, 
takže si každý vybere podle svého gusta, 
což nikomu p�ece nem�žeme mít za zlé. 
M. Gillová už jednou nehezky hodnotila 

zábavu, te� podruhé, pokra�ovat už to 
nebude, protože dle jejích slov již nic 
po�ádat nebudou, ale místo aby lidi na 
n�co nalákali, tak je tímto spíše odradí a 
její výroky mají zcela opa�ný efekt. Mys-
lím si, že klesající ú�ast na akcích po�á-
daných obcemi je problém více obcí, do-
konce i v�tších m�st, nejenom Mirotic. Je 
to prost� normální, dané dobou, akorát to 
jinde tak nerozebírají a nekomentujou a 
nikoho neuráží. To je vše, co jsem k to-
muto �lánku cht�la napsat a organizáto-
r�m všech dalších akcí (v��ím, že touto 
akcí u nás kulturní život neskon�il) p�eji 
hojnou ú�ast a hezkou zábavu!! 
                           Šárka �adková 

Pokra�ování ze str. 3 
 

"V lo�ském roce jsem za�al st�ílet s puš-
kou typu Browning, velmi kvalitní, s níž 
se mi poda�ilo dále zlepšit celkový vý-
kon, i když dv� významná vít�zství v 
sout�žích celonárodního významu, v ka-
tegorii veterán, jsem získal i bez ní - v 
Boskovicích a v Humpolci. A s ní pak 
další dv� prvenství - v Pacov� a v Kortu-
sov� Huti", p�ipomíná V. Ku�era jen 
"špi�ku ledovce" svých lo�ských výsled-
k�.  
     V letošním roce tento zkušený st�elec 
absolvoval již 29 závod� v r�zných disci-
plinách �eského poháru, vždy velmi po-
�etn� obsazených nejlepšími st�elci re-
publiky - seniory i veterány. Zcela namát-
kou m�žeme uvést 4. místo v b�eznu ve 
Vráži (Compact Parkur), 3. místo tamtéž 
(TRAP) a p�edevším vít�zství a pohár v 
obtížné sout�ži veterán� SKET na 125 
ter��. S nadšením hovo�í V. Ku�era i o 
ú�asti v osmikolovém závod� Perazzi 

Tour (s organiza�ní ú�astí Itálie) a spoko-
jen m�že být i se svým finálovým umíst�-
ním ve dvou zcela nedávných závodech. 
     "Jak se všeobecn� ví, je to sport fi-
nan�n� velmi náro�ný. Proto bych cht�l 
pod�kovat všem svým sponzor�m, bez 
jejichž podpory bych závodit asi sotva 
mohl, i když do svého sportu vkládám 
všechny vlastní peníze. Takže vlastn� 
mým nejstabiln�jším sponzorem je moje 
rodina, p�edevším manželka, která je smí-
�ena s tím, že všechny peníze prost�ílím. 
Víte, ono se už na to d�ní u nás, na politi-
ku hlavn�, nedá dívat, takže já s radostí 
v�nuju všechny síly a �as svému oblíbe-
nému sportu", dodává Václav Ku�era. 
     Na otázku o p�íprav� na mistrovství 
sv�ta �ekl stru�n�: "Já závodím tak �asto, 
že vlastn� trénujI skoro permanentn�." O 
svých vyhlídkách na umíst�ní v této vr-
cholné sv�tové sout�ži V. Ku�era hovo�it 
necht�l, ale všichni jeho p�íznivci v�dí, 
�eho už dosáhl a co umí, a p�ejí mu p�es-
nou mušku a plný úsp�ch, k �emuž se 

srde�n� p�ipojuje i redakce našeho Zpra-
vodaje. 
                                                      (mb) 

Májová zábava  -  fiasko    -odezva 



 4                                       �ERVENEC  2007 

�ádková  inzerce  
 

MLÝN JOSEF VODI�KA 
p�ijme: 
pracovníka do provozu mlýna Mirotice 
údržbá�e 
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 ZPRAVODAJ M	STA MIROTIC 

 

     29. �ervence 2007 uplyne 100 let od 
narození Karla Kouby, u�itele, který u�il 
na zdejší škole 40 let a jeho žáci byli 
tém�� všichni rodáci Mirotic a okolních 
obcí. 

     Po absolvování u�itelského ústavu 
v Ho�ovicích a vojenské služby prošel 
jako za�ínající u�itel n�kolik p�sobiš� 
(m.j. i Radobytce) a po�átkem 30. let 
nastoupil na škole v Miroticích. Jeho 
aprobace (možnost vyu�ovat) byla velmi 
rozsáhlá. Díky tomu m�l možnost vyu�o-
vat matematiku, fyziku, chemii, biologii, 
zem�pis, d�jepis, t�lesnou a hudební vý-
chovu, kreslení, rýsování, n�m�inu, rušti-
nu a na základ� svých zkušeností i práce 
na pozemku. 
     Jeho znalost ruského jazyka mu umož-
nila, že mohl d�lat tlumo�níka na konci 
války mezi obyvateli a ruskými vojáky. 
Pozd�ji pak vedl i Lidové kurzy ruského 
jazyka pro místní ob�any. 
     Tak, jak bývalo pravidlem, krom� 
výuky ve škole vedl i zájmové kroužky 
pro d�ti, kde jim všt�poval lásku 
k p�írod�, a� to byl kroužek v�ela�ský, 
ovocná�ský, zahradnický. Zde se d�ti 
u�ily rozum�t v�elám, roubovat stromy, 
p�stovat r�zné plodiny. 
     Krom� toho byl �lenem r�zných spol-
k�, které v Miroticích p�sobily 
(v�ela�ský, zahrádká�ský), byl aktivním 

�lenem Sokola, kde vedl místní ke sportu. 
Léta vedl mitotickou kroniku a jeho zá-
jem o historii dovedl zúro�it i v tom, že 
p�i návšt�vách Mirotic se ujal ú�astník� 
zájezdu, kde p�ed návšt�vou Alšova dom-
ku je zavedl na terasu školy a tam 
podrobn� vykládal o d�tství Mikoláše 
Alše, upozornil na Budský dv�r, odkud 
pocházela žena Mikoláše Alše, a doplnil 
sv�j výklad historkami, které se t�žko 
v literatu�e o Alšovi hledají. Jeho posled-
ní ve�ejná �innost bylo vypráv�ní o histo-
rii Mirotic (od jejich založení až po 
podrobnou historii konce války 
v mirotické sokolovn�) ke 40. výro�í kon-
ce války. 
    Málokdo asi v�d�l i o jeho zálibách, 
kde se projevovala jeho zru�nost. Vázal 
knihy, rouboval stromy, o�koval r�že, 
p�stoval kv�tiny, pletl košíky, vázal 
koš�ata, d�lal mašlova�ky  a poradil si se 
vším, co hospodá�ství kolem domu vyža-
dovalo. 
     Snad si ješt� po mnoha létech vzpome-
nou jeho žáci, že je u�il u�itel, který m�l 
svou práci rád a ze svých žák� cht�l vy-
chovat dobré lidi. 

ZASLOUŽILÝ MIROTICKÝ PEDAGOG VE VZPOMÍNKÁCH �LEN� JEHO RODU 

Oddíl volejbalu TJ Sokol Mirotice  -  okresním p�eborníkem 

Nohejbal 
TJ Sokol Mirotice dne 11. 8. 2007  v 8.00 
po�ádá Tradi�ní nohejbalový turnaj 
t�í�lenných mužstev na h�išti u sokolov-
ny. 
     P�ihlášky do turnaje p�ijímá p. Vojk�v-
ka do  konce �ervence.  
                                    (TJ Sokol Mirotice) 

     �lenové oddílu volejbalu se již loni 
rozhodli p�ihlásit do Okresního p�eboru 
2006  -  2007, aby zjistili svoji výkonnost 
oproti dalším oddíl�m. Okresní volejbalo-
vý svaz Písek rozhodl, že okresní p�ebor 
se bude hrát turnajov�, nebo� se p�ihlásily  
pouze t�i mužstva, a to Sokol Mirotice, 
Sokol Mirovice a Sokol Písek dorost.  
     První turnaj se konal 16. 9. 2006 na 
volejbalovém h�išti za sportovní halou v 
Písku.  
Tabulka  turnaje 
          Sokol Mirotice           4 body 
          Sokol Mirovice          3 body 
          Sokol Písek dorost     2 body 
     
      Druhý turnaj se konal  25. 11. 2006 
ve sportovní hale v Písku. 
Tabulka turnaje : 
          Sokol Mirotice           4 body 
          Sokol Mirovice          3 body 

          Sokol Písek dorost     2 body 
     T�etí turnaj se konal op�t v Písku na 
volejbalovém h�išti za halou. 
Tabulka turnaje : 
         Sokol Mirovice          4 body 
         Sokol Mirotice           3 body 
         Sokol Písek dorost     2 body 
     Z t�chto turnaj� vznikla kone�ná ta-
bulka okresního p�eboru : 
         Sokol Mirotice   11 bod�  
         Sokol Mirovice  10 bod� 
         Sokol Písek dorost   6 bod� 
 
     Jako vít�zové okresního p�eboru má-
me právo postoupit do krajské sout�že 2. 
t�ídy. Ale hrá�i se dohodli, že se tohoto 
vzdají, ale p�ihlásí se do Okresního p�e-
boru ro�ník 2007  -  2008, který by se 
m�l op�t hrát turnajovým systémem. 
     Za Sokol Mirotice hráli tito hrá�i : 
Jonák Radoslav st., Vojk�vka Bohuslav, 

Maršík Martin, Lopata Zden�k, Blažka 
Petr, Jonák Radoslav ml., Vávra Miloš, 
Koš�ál Aleš, Zemek  Miroslav, Žabka 
Miroslav. 
     M�žeme t�mto hrá��m pod�kovat za 
dobrý sportovní výkon a p�át jim hodn� 
úsp�ch� i do p�íští sezony. 
                                            (TJ Sokol) 
 

�ádková  inzerce  
 
Chcete n�co koupit nebo prodat ? Pot�ebuje-
te s n��ím pomoci? Sháníte �emeslníka ? Vy-
užijte možnosti umístit inzerát na tomto míst� 
a jist� se  Vám n�kdo z okolí ozve. Cena in-
zerce v této rubrice je stanovena na: 

                                 1cm2 =4.-K� 



 �ERVENEC  2007                                               5 

 ZPRAVODAJ M	STA MIROTIC 

� ����� ���� 	 � 
 �����	 � � �� ����� ���� 	 � 
 �����	 � � �� ����� ���� 	 � 
 �����	 � � �� ����� ���� 	 � 
 �����	 � � � ����
 

V m�síci �ervenci se dožívají krásného v�ku tito naši spoluob�ané:   

Marie Procházková, Radobytce  
Bohuslav Kafka, Mirotice 
Miloslav Leitner, Mirotice 
Jana Žižková, Mirotice  
Jan Mára, Mirotice 
Anna Mattová, Strážovice 
Marie Ka�írková, Strážovice 
František Vo�íšek, Mirotice 
Emil Bláha, Mirotice 
 
 
Srde�n� blahop�ejeme  a do dalších let p�ejeme hodn� zdraví, št�stí a  
spokojenosti. 

         M�sto Mirotice 

Tentokrát jsme s anketou na téma, co 
by se m�lo v obci, kde žijí, zm�nit, na-
vštívili  obyvatele Radobytec. 
 

     Nejprve p�išla �e� na komunikace. 
Podle názoru místních je nutné dokon�it 
povrch malého úseku silnice vedoucí od 
Strážovic ("poblíž Ja�k�"), který z jim 
neznámých d�vod� z�stal nedokon�en. A 
velmi by se p�imlouvali za kompletní a 
kvalitní nový povrch návsi, kde se �asto 
konají spole�enské akce. Byl zmín�n i 
malý prostor v blízkosti kostela - p�íleži-
tostné parkovišt�, který si také zaslouží 
úpravu povrchu.   
     Za velmi d�ležitou považují Radoby-
te�tí otázku hromadné dopravy. Zastáv-
kou u vesnice projíždí denn� 19 spoj�, ale 
ve sm�ru na Písek zde (krom� �asného 
rána) až do odpoledne staví pouze t�i. 
Ob�ané se domnívají, že vzhledem k to-
mu, že tato zastávka je používána i oby-
vateli Obory, Strážovic, Bo�ic a Jarotic, 
m�la by být více frekventována a m�sto 
Mirotice by k tomuto faktu m�lo p�ihléd-
nout a do�ešit jej, by� za cenu zvýšených 
plateb za dopravu.  
     Hovo�ilo se také o obecních lesích. 
Bylo konstatováno, že v lesích na katastru 
vesnice se velmi mnoho t�žilo, a nanese-
na úvaha, zda by nebylo možné �ást pe-
n�z za výt�žek z místních les� n�jakým 
procentním podílem vracet do "místního 
rozpo�tu", tedy p�ímo ve prosp�ch vesni-
ce.  
     Jako pal�ivý problém vidí místní také 
odpady. K místnímu kontejneru svážejí 
odpad i po�etná auta z cizích okres�, �as-
to velkoobjemový, takže kontejner se 

rychle naplní,  musí být velmi �asto vyvá-
žen. Místní však zatím sami nev�dí, kam 
kontejner p�ípadn� p�emístit. Ocen�no 
naproti tomu bylo umíst�ní kontejner� na 
t�íd�ný odpad. 
     Pochvalná slova zazn�la na nevelký 
místní koloniál, kde je denn� �erstvé pe-
�ivo, ale vzáp�tí p�ešla �e� na stav zdi 
kolem n�ho (bývalá škola) a vysloven 
názor, zda by nebylo možno dohodnout 
n�jak její opravu mezi majitelem a m�s-
tem Mirotice. Také h�bitovní ze� je p�ed-
m�tem kritiky: její oprava byla p�ed léty 
nekvalitní, ani výsadba tují se neosv�d�i-
la (" ztracená práce"). 
    
ada drobn�jších problém� z�stala 
stranou, hovo�ilo se jen o t�ch nejožeha-
v�jších, které by Radobyte�tí rádi vid�li 
vy�ešené.                                                             
         

P�íšt� :  Stráž    

     Stanovisko m�sta 
 

     Ve všech až dosud uskute�n�ných  
anketách, se ob�ané dotkli špatného stavu 
komunikací. Jejich nedobrý stav má n�-
kolik p�í�in.  Mezi hlavní pat�í p�vodní  
stavební  konstrukce,  která v žádném 
p�ípad� nepo�ítala se sou�asným provo-
zem a zatížením. Dalším prvkem, který 
ovliv�uje její životnost, je  povrchová 
úprava.  Úprava jen penetrací je nedosta-
�ující.  Tato  má životnost kolem 5 let.  
Nedojde-li v této dob� k obnovení nát�ru, 
silnice se rozpadá.  M�stem zvolená cesta 
úprav  asfaltobetonovým kobercem je 
dražší, ale životnost by se m�la podstatn� 
prodloužit. Zám�r  je postupn� tímto zp�-

sobem opravit všechny komunikace m�s-
ta.  Termín, kdy to bude,  závisí na fi-
nan�ních prost�edcích. 
     K záležitosti zastavování autobus� lze 
�íci jen to, že se m�sto  pokusí v této v�ci 
jednat. 
     Lesní majetek m�sta, cca 135 ha, je 
rozdroben do p�ti katastrálních území.  
Práce se �ídí lesním plánem.  Tento stano-
ví , které porosty se budou t�žit a kdy.  
Nelze vid�t jen finan�ní prost�edky získa-
né z t�žby. Zisk je podstatn� ovlivn�n 
náklady na obnovu. Z jednoho hektaru 
v �R  �iní v sou�asnosti     400,- K�  až 
1.000,-K�.   Z našich les� se zisk pohybu-
je kolem 600,- K�.  
     Chceme-li udržet  stávající odpov�d-
ný trend hospoda�ení v našich lesích,  
musíme podstatnou �ást tržeb vracet 
zp�t. Finan�ní prost�edky získané z t�žby 
je nutné p�esouvat z jednoho katastru do 
druhého podle pot�eby.  Peníze získané 
z 15 ha lesních pozemk� v k.ú. Radobyt-
ce by nesta�ily ani na úhradu náklad� na 
ve�ejné osv�tlení  v  Radobytcích. 
     Se stanoviskem uvedeným k odpad�m 
lze jen souhlasit.  Pokud se nepoda�í najít 
vhodné místo pro umíst�ní kontejneru, 
bude zvažována možnost  �ešení svozu 
prost�ednictvím popelnic. 
     Oprava h�bitovní zdi byla skute�n� 
provedena nekvalitn�. Stav byl p�edm�-
tem projednání, ale její oprava nebyla 
v letošním roce za�azena do rozpo�tu.  
Výsadbu tují nelze hodnotit tak jedno-
zna�n� negativn�.  V sou�asnosti jejich 
výška ješt� nem�že jižní st�nu h�bitova 
zastínit.    

FK  Mirotice 
 

     16. 6. 2007 se otev�ení zrekonstruova-
ného fotbalového h�išt� zda�ilo podle na-
šich p�edstav. Naše „A“mužstvo vyhrálo s 
Kostelcem nad Vltavou  5  :  1 , takže se 
m�l velký po�et fanoušk� za krásného po-
�así na co dívat. Od 17.00 nastoupili ješt� 
k p�átelskému utkání naši nejmladší fotba-
listé „P�ípravka“. 
     Prasátko se to�ilo na rožni a pivo teklo 
proudem. 
     D�kujeme všem našim fanoušk�m za 
po�etnou návšt�vu a tímto vás zveme na 
další akci 11. 7. 2007 od 9.00 na 
„MEMORIÁL  JOSEFA  TEXLERA“, 
turnaj muž� nad 35 let. 
Pozvané týmy : Dalovice, Semice,  
                          Milevsko a Mirotice 
 

P�íjemné posezení bude zajišt�no. T�šíme 
se na vaši návšt�vu.                     (FK) 

 

A n k e t a  
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Den d�tí ve škole 
 
Již n�kolikátý rok zp�tn� se snažíme 
MDD našim žák�m zp�íjemnit a vymyslet 
pro n� n�co jiného. N�co zábavn�jšího 
než „mu�ení“ ve školních lavicích. Neji-
nak tomu bylo letos. Každý vyu�ující 
dostal za úkol vymyslet jednu zajímavou 
�innost a vytvo�it si svoje stanovišt�. D�ti 
potom byly rozd�leny do smíšených druž-
stev od první do deváté t�ídy. Za každý 
spln�ný úkol získávaly body a na záv�r je 
mohly prom�nit ve sladký poklad. Po-
stupn� je �ekala jízda zru�nosti na kole, 
zdravov�da, „malování“ bi�em, st�elba, 
kuželky a �ada dalších �inností. 
Dopoledne se vyvedlo, po�así p�álo a 
všechny d�ti si dom� odnášely nejenom 
plné b�icho sladkostí… 
 
                                    Martin Hála 

Z „DÍLNI�KY“ ŽÁK�  
NAŠÍ ŠKOLY 

Anglický kurz Varvažov 
2007 
 
Ve dnech 28.5. – 1.6. 2007 se konal ang-
lický kurz. U�ili jsme se 4 hodiny denn�. 
Každý den k ve�eru jsme hráli turnaj ve 
vybíjené. A také jsme hráli turnaj ve stol-
ním tenisu. Velmi dob�e nám tam va�ili. 
Ve �tvrtek jsme jeli parníkem sm�rem na 
Orlík. Všem se moc výukový pobyt líbil. 
Žáková A. a Dvo�áková P. – 5. t�.  
 
Dne 28.5. až 1.6. byl anglický kurz. Budí-
�ek byl v 7.30. U�ili jsme se skoro celé 
ráno až do ob�da. Po ob�d�, do 13.00, 
jsme m�li polední klid. Pak jsme se zase, 
do 16.00, u�ili. T�etí den jsme jeli na Zví-
kov parníkem. Potom zp�t jsme šli p�šky 
lesem. Všichni byli unaveni, ale bylo to 
p�kné. Ve�er jsme m�li sport a hry. Ve-
�erka byla v 21.30. Sva�iny, ob�dy a ve-
�e�e byly výborné. Všem se to líbilo a jeli 
bychom znova a klidn� na delší dobu. 
Kašpar P. – 5. t�.  
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  Naše spole�nost byla založena v roce 
1996 se zam��ením poskytování služeb 
pro podniky a podnikající fyzické osoby 
v oblasti  požární ochrany. V dalších 
letech spole�nost služby rozší�ila o 
bezpe�nost a ochrany zdraví p�i práci. 
V roce 2002 naše spole�nost zakoupila 
nemovitost v Miroticích, kde provozuje 
svoji �innost.  

V sou�asné dob� poskytujeme 
celou škálu služeb v oblasti požární 
ochrany nap�. -  zpracování požární 
dokumentace, požární bezpe�nost 
staveb, požární asistence, revize 
hasících p�ístroj�, hydrant�, dodání, 
montáž a revize elektrické požární 
signalizace, požární uzáv�ry, požární 
ucpávky, stabilní hasící za�ízení, 
automatické hasící za�ízení, konzultace 
požární ochrany, školení a odbornou 
p�ípravu v rozsahu vyhl. �. 246/2001 
Sb. 
 V oblasti BOZP zpracujeme 
dokumentaci, vyhledáme rizika na  
pracovištích nebo p�i �innostech, 
poskytujeme konzultace a doporu�íme 
s p r á v n é  o s a z e n í  z á k a z o v ý c h , 
p�íkazových a informa�ních tabulek 
v objektech a na pracovištích. V sídle 
spole�nost i  je  možno tabulky 
zakoupit ,jakož i hasící p�ístroje. 
 Mezi nejrizikov�jší bjekty z hlediska 
požární ochrany pat�í budovy sloužící 
k bydlení, jako jsou rodinné domy ale 

i byty. P�i požárech p�ijde každoro�n� 
o život n�kolik desítek lidí a mnoho 
dalších utrpí zran�ní. Na t�chto 
tragických požárech se nejv�tší m�rou 
podílejí domácnosti.  
     J en  v  roce  2005  doš lo  v 
domácnostech k 2 614 požár�m 
se škodou 279 495 300 K�. P�i t�chto 
požárech p�išlo 74 lidí o život (53,2% 
ze všech úmrtí p�i požárech) a dalších 
424 osob bylo zran�no (46,4% 
z  ce lkového po� tu  zran�ných 
p�i požárech). Požáry v domácnostech 
p�itom �inily jen necelých 13 % 
z celkového po�tu požár�, škody 
zp�sobené požáry v domácnostech 
p�esáhly 279 mil. K�. Hasi�i likvidují 
každý den v pr�m�ru 7 požár� 
v domácnosti, denn� je p�i nich zran�n 
alespo� jeden �lov�k a smrt �lov�ka si 
požáry v domácnostech vyžádají 
pr�m�rn� jednou za p�t dní. A to 
nemluv� o velkých materiálních 
škodách, ztrátách osobních v�cí apod.  
     V�tšina požár� v domácnosti je 
zp�sobena neopatrností. Zapomenuté 
jídlo na sporáku. Dalším �astým 
zdrojem je obligátní usnutí s cigaretou v 
posteli. Mezi další rizika pat�í sví�ky 
ponechané bez dozoru v blízkosti 
ho�lavé látky (každý rok o vánocích 
sho�í velké množství váno�ních 
stromk�). Velké riziko p�edstavuje 
neopatrnost p�i vytáp�ní dom�. Existuje 

mnoho p�ípad�, kdy došlo k udušení 
obyvatel domu kysli�níkem uhelnatým 
v d�sledku ucpaného komínu.  
Tímto �lánkem jsem cht�l jen 
p�ipomenout,  aby se každý z nás 
zamyslel nad každodenním životem a 
svým jednáním nezp�sobil škodu sám 
sob� nebo, což je horší, škodu 
sousedovi.  
                                     Václav Makuš 

 
 
S právy a povinnostmi ob�an� ohledn� 
požární bezpe�nosti seznámíme �tená�e 
v p�íštím �ísle Zpravodaje. 

                                
 PRESENTACE SPOLE�NOSTI „SLUŽBY POŽÁRNÍ OCHRANY spol. s r.o. 

                   Služby požární ochrany spol. s r.o.   
                                Stroupežnického 15, 398 01 Mirotice 

                                
                                       Zabezpe�ení objekt� proti požáru!!!  

      �ekali jsme do 15.00 než jsme se do-
stali ke vchodu místnosti, kde se natá�el 
film. Tam vybrali velké d�ti a poslali je 
dom�. Zbytek d�tí šel natá�et. Za�ali jsme 
rva�kou, pak p�išel �editel (ten filmový) a 
roztrhl rva�ku. P�itom �ekl: „Ty se budeš 
divit Špejla….!“ A Špejla odpov�d�l: „Já 
jsem si neza�al…“ Pan �editel p�ivedl 
nového pana u�itele, který nás m�l u�it 
p�írodopis. Tuto dvouminutovou scénu 
jsme natá�eli šest hodin… 

      Natá�ení ve škole se nám líbí. Líbí se 
nám klapka. Nelíbí se nám dlouhé �ekání. 
Film se bude jmenovat Venkovský u�itel. 
Režisérem je pan Sláma. U�itele hraje 
známý herec Pavel Liška. Film se natá�el 
ve dnech 13. – 15. �ervna. Tyto dny se 
natá�el pouze ve škole. Další dny se bude 
to�it v Radobytcích na statku a na ven-
kovské zábav�. Moc se nám to líbilo. 
 
 

Prázdniny 
 

T. Klímová (Ke�ková) 
 

            Už se blíží prázdniny, 
            dala bych si maliny. 
            P�jdu do lesa, 
            vezmu si koší�ek, 
            a s mojí babi�kou 
            vyberu vají�ek. 
 

            P�jdeme do bazénu, 
            bude sranda veliká, 
            ale �as prázdninový 
            tiše a rychle utíká. 
            Za chvíli p�ijde zas škola 
            a zavolá: „ Hola, hola…“ 

 
Natá�ení filmu „Venkovský u�itel“ o�ima malých herc� 

z páté t�ídy… 



ZPRAVODAJ M	STA MIROTIC , vydává m�sto  Mirotice, 1x m�sí�n�, náklad 500ks, zdarma, sazba a tisk M�stský ú�ad Mirotice, 
distribuce MÚ, zodpov�dný redaktor Ing. P. Klíma. Eviden�ní �íslo MK �R E13486. E-mail:mirotice.news@post.cz.  
Redak�ní uzáv�rka p�ísp�vk� do Zpravodaje je 15. dne p�edchozího m�síce. Pozdní p�ísp�vky budou zv��ejn�ny v dalším �ísle.  

 

   
5.7. 2007 Jezdecké závody 
6.7. 2007 Jezdecké závody 

7.7. 2007 Alšovy dny 
28.7. 2007 Grand Prix 2007 

Kulturní  
a sportovní akce 
 

    ( v Miroticích a okolí ) 

 ZPRAVODAJ M	STA MIROTIC 

�ádková inzerce 
Spole�nost ASAN-CZ s.r.o.  

p�ijme muže a ženy do výroby 

Nástup možný ihned 

Bližší informace na tel.: 77777 32 88,   

                                       382 214 060 

nebo na e-mailu: info@asan.cz 

  

Podmínkou je dodání strukturovaného 
životopisu. 

����������	�
���������������
�

����������	����������������������� �!��"��	�#���$��%$&��������'�����������(
	�
)�'*���"+��	��,-�!�*����������	�./���������!��.�����0�-!�����1������&�
'��&2�3&4546�7"�%���"8�!��!��9�	���)�:�+����������!�"������	�"��
��;<�=�>(
�?@)����!���?���!�/�����A(B��!*�"�����)�%��!��	���.-���"����"����1�����(
��C��	�������-��	.���!�����!.�����"+�)�
�
4��'���!�D��������
'*����"�D��	������E�
��"�-��	�	" 
����"+�� ��� !��*
�!�� F��� �����G� ��E�!���"�� ������ �?�� �	G��� ��!����*� ��
�	�F��G���F���*C��	��.����������*!��"���H"����!�/����!	�!���!9���!� ����
���!.�F�����9 

�������!9��!	�!���!�������������F���D!.�F�������.�"������	" 
=9/��� IJ� ��!� F�D*	"� ���
/!�	�� F��D�� !9� �!� �	��� ,�9�!.� 	���� �!?��
�	����!G��"����� 

K�*
/�"����F�����!��	"�?C��*/���"��������*C��F����"���F��
����	��!"	� 
%�D*	�������*!������F�����!9!�����0�-!��/"�D�"�����9	��!G����L��	* 
��������������F+"���F�*
/�
��"� ��L*��
��"���!��
����!�F���/��F���F��D�.(
��
/����G
/�
���,�	�����C�����E����������.�*C��"F�!��"C�L"!�
��+	�	!.�
 ���*C� ����-!9� 
.�!�
/C� �� ���
��� 	���	��C� �����	������ �� !�����G��
�*�	.��� 

F���!����������F��!G
/���!	?�M������������"+��F��D�"�
� 
 
Objednávky na tel. �ísle 774 69 38 39. 

SBOR  DOBROVOLNÝCH  HASI��   RADOBYTCE 
Po�ádá  28. 7. 2007  -  8. ro�ník 

 
 
 
 
 
 

                   
                      14.00  zahájení, program s diskotékou 

           17.00  závody formulí  K1  -  „kolec jedna“ 
                      19.00  TANE�NÍ  ZÁBAVA 
                                        Po lo�ském úsp�chu nám op�t zahraje skupina 

                                   TRIK  Praha 
 
 

P�IHLÁŠKY POSÁDEK NA MÍST�, P�ÍPADN�  
NA  TELEFONU  604442606 

GRAND  PRIX 
SCRAP 

RADOBYTCE  2007 


